
O DRAVELJSKI GMAJNI
JUNIJA

V sklopu delegatskih vprašanj, ki jih
je na majskem zasedanju vseh treh zbo-
rov šiSenske občinske skupščine posre-
dovala delegacija KS Dravlje, je bilo
tudi vprašanje, kako potekajo dela pri
sanaciji v Draveljski gmajni in kdaj bo
občinska skupščina spet razpravljala o
tej problematiki.

Jože Dimnik, predsednik IS SO Ljub-
ljana-Šiška je povedal, da je bil sredi
maja pripravljen sanacijski načrt, kate-
rega naj bi graditelji začeli tudi takoj
uresničevati. Dve najbolj ogroženi stano-
vanji, iz katerih je posebna komisija SO
Ljubljana-Siška predlagala preselitev, še
vedno nista izseljeni. SO Ljubljana-Šiška
bo o problematiki Draveljske gmajne po-
novno razpravljala na svoji junijski seji.


